
Zápis  z  veřejného zasedání  zastup i te ls tva  obce Lány  
konaného dne 16.  června 2008 od 18.00 hodin 

 v  hote lu  Class ic  Lány 
 
Přítomni: 10 členů zastupitelstva obce, v 18.30 podepsal prezenční listinu p.Karel Pleiner 
viz. prezenční listina 
 
Omluveni:  --------- 
Program jednání: 

1. zahájení,  
2. kontrola usnesení 
3. zpráva starosty obce 
4. schválení  návrhu obecně závazné vyhlášky o veřejném pořádku 
5. schválení smluv o smlouvách budoucích na uložení inženýrských sítí do pozemků ve 

vlastnictví obce s firmou KL Real Klecany 
6. diskuze 
7. usnesení, závěr 

 
Ověřovatelé zápisu:  JUDr. Ernest Kosár 
                                    pí. Jiřina Věrnochová 
 
Usnesení připraví :    p. Václav Fencl 
 
Zápis provede:          Dana Hnízdilová 
 
1.Veřejné zasedání zahájil starosta obce p. Karel Sklenička. Přivítal přítomné zastupitele a 
občany. Konstatoval, že dnešní zasedání je usnášeníschopné. 
Starosta obce vyzval zastupitele k doplnění návrhu programu jednání a hlasování. 
Nikdo ze zastupitelů neměl žádné připomínky a doplnění, proto dal  starosta hlasovat. 
 
       Hlasování k programu:  + 10 
  
2. Kontrola usnesení č. 2/2008 ze dne  2.4.2008 
Kontrolu  usnesení č.2/2008 provedl p. Václav Fencl, úkoly byly splněny v termínu, některé 
trvají. 
 
3. Zpráva starosty obce 
Starosta obce p. Karel Sklenička v krátkosti seznámil přítomné o jednání a přípravách a 
průběhu akcí, které se projednávaly na 4 pracovních poradách  zastupitelstva: 

• výměna oken v budově obecního úřadu 
• rekonstrukce bezdrátového rozhlasu 
• rekonstrukce veřejného osvětlení v části ul. Školní 
• přemístění ordinace praktického lékaře do přízemí DPS 
• rekonstrukce bytových prostor v domě čp.174, ul. Ke Hřbitovu 
• výběrové řízení na výměnu oken v budově ZŠ 
• výběrové řízení na obnovu dětského hřiště ve Vašírově 
• získání finančních prostředků z dopravního grantu KÚ Středočeského kraje ze 

kterého se plánují akce: projektová dokumentace na chodník v ul.Zámecká, veřejné 
osvětlení v ul.Zámecká, měřiče rychlosti, zpomalovací retardér do ul.Školní) 

• oprava povrchu komunikace v části ul.Školní (od RD čp.434 – odbočka k ul.Zámecké 
k čp.141) 



• výměna dopravních značek na místních komunikacích 
• zřízení sběrného dvora v prostorách čp. 174 – pouze po občany obce 
• pořádané akce: Pálení čarodějnic, Staročeské máje, Den plný her, Neckyjáda, Lánské 

letní slavnosti, koncert v zámeckém kostele, příjezd kněžny, fotosoutěž  
• zřízení informačního centra v Muzeu TGM Lány 
• přihláška do soutěže Vesnice roku 2008 
• čerpání rozpočtu 
• opakovaná výzva na pronájem prostor bývalého tabáku  
• získání grantu z operačního programu Ministerstva životního prostředí v oblasti 

realizace úspor energie na zateplení budovy ZŠ čp. 418 a výměnu oken 
• rozšíření kapacity MŠ na základě rekonstrukce stávajících bytových prostor  

 
 
Podpisem prezenční listiny zastupitelem p. Pleinerem se zvýšil počet přítomných zastupitelů 
na 11. 
 
4. Návrh OZV 2/2008 o veřejném pořádku  
Zastupitelé obce byli seznámeni s návrhem této vyhlášky na pracovních poradách. V písemné 
podobě dostali vyhlášku na dnešním veřejném zasedání. JUDr. Kosár citoval části vyhlášky, 
které byli doplněny nebo změněny. Starosta obce vyzval členy zastupitelstva i občany 
k diskuzi. 
p.Havelka: k zajištění klidu v obci -  navrhuje v neděli posunout klid 9.00 hodin 
p.Picka: k pohybu psů – navrhuje zákaz přítomnosti psů bez náhubku na hromadné akce 
pí.Jarošová: k znečišťování prostranství – znečišťování se děje ve značné míře, dále 
upozornila na velké množství koček. 
Ing.V.Hořejší: k zajištění klidu v obci – navrhuje zákaz používání sekaček a motorových pil 
již od 12.00 hodin. 
p.Dundr: proč nebyl průzkum mezi občany k této vyhlášce. 
 
Nikdo jiný se do diskuze nepřihlásil, proto dal starosta obce hlasovat. Kdo souhlasí s OZV 
č.2/2008 o veřejném pořádku, opatření k jeho zabezpečení a čistotě v obci tak, jak byla 
zastupitelům předložena. 
 
         Hlasování: + 11 
 
5. Smlouvy o smlouvách budoucích na uložení inženýrských sítí do pozemků ve 
vlastnictví obce  
Firma KL Real Klecany požádala obec Lány o uzavření smlouvy, která řeší uložení 
inženýrských sítí do pozemků ve vlastnictví obce, což je nutné k zasíťování stavebních 
pozemků v lokalitě mezi panelovými domy a ovocným sadem pod Kopaninou. 
Jedná se o uložení technické infrastruktury (kanalizace, vodovod , plyn) se zřízením věcného 
břemene v částce 50,-Kč/bm. 
Výzva k diskuzi: 
Ing.Loskot: řeší smlouva uvedení cesty do původního stavu nebo dokončení asfaltové 
komunikace? 
                    p.Sklenička: stávající komunikacemi nezpevněný povrch, smlouva řeší uvedení 
cesty do původního stavu. 
      
         Hlasování: + 11 
 
 
 



6. Rozpočtové změny č. 2/2008 
 
Návrh rozpočtových změn přednesl předseda finančního výboru p. Krejčíř. Nikdo ze 
zastupitelů nežádal vysvětlení ani doplnění. Viz. Příloha zápisu. 
 
         Hlasování: + 11 
 
 
7. Diskuze 
 
A.Hlavsová:  seznámila zastupitele s přepracovaným souborem směrnic obce Lány. Povinnost 
vytvořit dané směrnice vyplynula z provedeného auditu. 
Dále hovořila o výběrovém řízení na akci rekonstrukce dětského hřiště ve Vašírově. 
 
p.Havelka: připomněl akce z oblasti kultury. Přihláška do soutěže vesnice roku 2008, zřízení 
informačního centra v Muzeu TGM, postup „A“ mužstva Lány do vyšší fotbalové soutěže. 
 
pí.Slaninová: kdy bude realizována rekonstrukce bytových prostor na prostory učeben MŠ? 
                      Odpověděl pan starosta: realizace se plánuje na měsíce 1-3/09, rozšíření             
                                                              provozu MŠ se předpokládá od  5/09 
 
                      umístění zpomalovacích retardérů v obci 
                      odpověděl pan starosta: zpomalovací retardér bude umístěn v ul.Školní, přesné 
místo určí odborník v této problematice a v ul.Křivoklátské je plánován měřič rychlosti. 
 
 
JUDr. Kosár: má informaci, že do MŠ v Lánech jsou přijímány děti z okolních obcí 
                     Odpověděla pí.Vaněčková, ředitelka MŠ:  v letošním roce navštěvovalo MŠ 
Lány 7 dětí z okolních obcí a to z důvodu volné kapacity. Do příštího školního roku přechází 
2 děti z okolních obcí. U zápisu byly pouze lánské děti. 
Pan starosta Sklenička žádal paní ředitelku MŠ, aby přednostně byly přijímány lánské děti. 
 
 
p.Svoboda: jak je to s plánovaným parkovištěm u budovy pošty? 
                   Odpověděl místostarosta p.Fencl: pozemek pod plánovaným parkovištěm je 
v majetku České pošty s.p., kde v současné době dochází k reorganizaci a v podstatě tato 
instituce nereaguje na naše výzvy. Bude vyvoláno opakované jednání. 
 
p.Picka: navrhuje zpomalovací retardér v ul.Křivoklátské u dětského hřiště. 
              Co se děje s plánovanou výstavbou bioplynové stanice? 
              Starosta obce: komunikace v ul. Křivoklátská je ve správě kraje 
                                     Další informace o bioplynových stanicích získali zastupitelé na 
konferenci v měsíci dubnu, kterou pořádala Ekologie s.r.o. v lánském muzeu. Z KÚ žádné 
nové informace nemáme, předpokládáme, že se připravuje „velká EIA“ 
 
pí.Nováková: na vybudovaných kruhových objezdech se vyskytuje značné množství plevele. 
               Starosta obce: oslovili jsme Správu a údržbu silnic Středočeského kraje, která 
posekala pouze trávu u škarpy. Opakovaně budeme žádat likvidaci plevele. 
 
p.Picka: kdy se bude pokračovat se stavbou obchvatu? 
               Starosta obce: stavba poslední etapy byla zahájena 3.června  Doba výstavby se 
plánuje na 83 týdnů od zahájení stavby. 



 
7. Usnesení a závěr 
Návrh na usnesení z dnešního veřejného zasedání přednesl p.Fencl, zástupce starosty. 
Předsedající p.Sklenička vyzval zastupitele k doplnění usnesení, nebylo žádných připomínek,  
proto  vyzval zastupitele ke hlasování. 
 
                                                                                                  Hlasování + 11 
 
Závěr provedl starosta obce. Poděkoval přítomným zastupitelům a přítomným občanům za 
projevený zájem. 
 
 
 
 
 
Karel Sklenička ………………………………… 
starosta  
 
 
Václav Fencl …………………………………… 
 místostarosta  
 
 
Alena Hlavsová ………………………………… 
místostarostka  
 
 
JUDr. Ernest Kosár ……………………………. 
ověřovatel  
 
 
Jiřina Věrnochová ……………………………… 
ověřovatel 


